
 
 

 
L’AFA del CEIP Cervantes d’Alboraia avala el valencià 
 
L’AFA (Associació de Famílies d’Alumnes) del CEIP Cervantes d’Alboraia, front a la publicació de 
la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació de la Resolució per la qual es convoca 
el procediment de consulta als representants legals de l’alumnat per a triar la llengua base 
aplicable a partir del curs acadèmic 2005-2006, volem deixar palès que: 

1. Volem mantenir el nostre model actual d’escola, pública, inclusiva i amb un nivell de 
plurilingüisme assolit entre valencià, castellà i anglès. 

2. Recordar que el plurilingüisme obri portes i afavoreix l’aprenentatge d’altres llengües 
estrangeres. 

3. Que el valencià és la llengua arrelada al nostre entorn històric i cultural de l’Horta Nord. 
4. Que aquesta resolució, i el debat i malestar que genera, amaga la manca de recursos 

personals i materials (infraestructures, Pla edificant sense acabar, etc.) que ofega les 
escoles públiques valencianes com la nostra. 

En conseqüència: 
Avalem l’ensenyament actual en valencià al nostre centre, perquè pensem que és inclusiu, 
enriquidor, afavoreix la integració de tots els col·lectius i és una de les nostres senyes 
d’identitat.  

Escrit aprovat per unanimitat en Assemblea General de famílies sòcies el 7/11/2024.  
 
 
El AFA del CEIP Cervantes de Alboraia avala el valenciano 
 
El AFA (Associació de Famílies d’Alumnes) del CEIP Cervantes de Alboraia, frente a la publicación 
de la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació de la Resolución por la cual se 
convoca el procedimiento de consulta a los representantes legales del alumnado para escoger la 
lengua base aplicable a partir del curso académico 2005-2006, manifestamos que: 

1. Queremos mantener nuestro modelo actual de escuela, pública, inclusiva y con un nivel 
de plurilingüismo alcanzado entre valenciano, castellano e inglés. 

2. Recordar que el plurilingüismo abre puertas y favorece el aprendizaje de otras lenguas 
extranjeras. 

3. Que el valenciano es la lengua arraigada en nuestro entorno histórico y cultural de 
l’Horta Nord. 

4. Que esta resolución, y el debate y malestar que genera, esconde la falta de recursos 
personales y materiales (infraestructuras, Pla Edificant sin terminar, etc.) que ahoga los 
los colegios públicos valencianos como el nuestro. 

En consecuencia: 
Avalamos la enseñanza actural en valenciano en nuestro centro, porque pensamos que es 
inclusica, enriquecedora, favorece la integración de todos los colectivos y es una de nuestras 
señas de identidad.  

Escrito aprobado por unanimidad en Asamblea General de familias socias el 7/11/2024.  


